

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

| | |
|----------------|--|
| Datum | 2017-06-05 |
| Plats: | Orrliden |
| Närvarande | Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Tomas Ericsson Nina Lindström |
| Ej närvarande: | Fredrik Haag Ulrika Kårefjärd |

1. Mötets öppnande

Alf förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

4. Ordförandens punkt

a) Mötet med kommunen

Ännu inget nytt från kommunen.

b) Ungdomsgård

Inget nytt att rapportera.

Alf ska på ordförandeträff 15/6 tillsammans med EIS.

Imorgon hålls Tillsammans Cup som vi samarrangerar med flera andra föreningar. Totalt är ca 125 spelare anmälda och det blir mixade lag. Invigningen är 9:30 och cupen pågår hela dagen.

5. Konsulentens rapport

a) Underhåll klubbhus, åtgärdslistan

| Åtgärd | Åtgärdas av | Klart år |
|--|------------------------|--------------------------|
| Dränering av C-plan | | |
| Sopsortering? Soprum? | EEM | |
| Lyse på parkeringen | | |
| Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan | | |
| Måla nya gaveln + hela fasaden | Lars Andersson | 2017 |
| Sätta fast hängrännor som hänger | Olle Nilsson | |
| Underhåll gräsytor med gödning, luftning m.m. | Kommunen | Klart |
| Underhåll maskiner, inventarier m.m. = ny rutin = servicebok medskickas | Vaktmästaren | Klart |
| Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m. | | |
| Läs på garaget, "förstärkning" Larm? | | 2017 avvakta |
| Staket runt "innergården" | | |
| Byta material i parkbänkar och bord ute | Tomas Ericsson | Delvis 2016 |
| Inköp linjeringsmaskin | | |
| Läckande vattenpost | EEM | |
| Städa garaget + innergården på baksidan | Tomas, Tommy, Maria | 2017 halvvägs |
| Plåtcontainer till förvaring – läggs i budget för 2017 (ca20tkr) | Tomas, Micke | 2017 |
| Dränering till 5-mannaplan | | |
| Skåp med lånekläder | | |
| Bron över bäcken på andra sidan är trasig och behöver lagas | | |
| Göra stabilare ben till de skärmar som står som insynsskydd innanför dörrarna i 3'an och 4'an (eller sätta dit något annat) | | |

Övriga punkter från konsulenten:

- Vaktmästartjänsten – Jan-Ove provjobbar hos oss i två månader. Arbetsförmedlingen kommer hit på torsdag för att stämma av hur det går.
- Det har blivit ändringar vad gäller städningen på Orrliden och nu har vi lagt den delen på vaktmästaren istället då Kfast avslutade avtalet tidigare.
- Fotbollsskolan har i dagsläget 75 barn anmälda och nio ledare. Den går som vanligt av stapeln vecka 25. Ledarutbildningen blir den 12/6.
- Det har hållits ett intressemöte för PF2012 och det var hela nio föräldrar som var intresserade av att hjälpa till så laget kom igång snabbt. Idag håller de sin andra träning.

- Skolan nyttjar våra ytor här nere på Orrliden väldigt mycket och de hindrar Tommy från att göra sitt jobb. Skolan nyttjar väldigt sällan ytorna på andra sidan och orsaken tycks vara att "det är långt att gå" enligt eleverna. Tomas ringer och pratar med skolan lagom till höstterminen börjar.
- Föreningen är nu ansluten till minfriskvård.se så våra medlemmar kan göra avdrag för friskvårdsbidrag via sitt företag.
- Maria kommer vara ledig två dagar i nästa vecka.

6. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten och la den sedan till handlingarna.

a) Sponsring

Tyvär kunde inte Pasi komma till detta möte men vi bjuder in honom till augustimötet istället.

Men vi har två nya sponsorer på gång, Elon och Jens Olssons Byggstruktur, och det finns plats för dem vid de övriga skyltarna.

7. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

P00 har på gång att få hjälp av Ulf Adolfsson. Han kommer få utrustnings- och resebidrag från förening.

F07 skänkte sin lagkassa till våra flicklag, som fick 1500kr vardera, nu när F07 lades ner.

F03/04 har fått två nya spelare, varav en riktigt duktig målvakt.

b) Senior

Det rullar på matchmässigt men vi har ett gäng spelare som ännu inte betalt sina avgifter. Till hösten kommer de spelare som inte har betalt någon avgift EJ kunna tas ut till match!

Olle och Alf träffar herrlaget innan sommaruppehållet och berättar om vikten av att betala sin avgifter samt tar med sig räkneexempel på dels vad det kostar att bedriva verksamheten för seniorfotboll för både träningar och matcher men även hur stor summa det rör sig om totalt på de som inte betalt sina avgifter.

c) Arrangemang

Årets arrangemang:

1. Valborg

Arrangemanget genomfört.

2. Midsommar

Arrangemanget är på gång och midsommarstången är fixad. Vi saknar fortfarande en lekledare.

Det har kommit in ett fåtal priser men det behövs fler.

Roseforsparkens vänner kommer ner kvällen innan för att öppna upp containern så vi får tillgång till rep, blomsterringar, kors mm.

Vi behöver införskaffa fler tält då tre av fyra var småtrasiga vid förra Midsommar. Maria ser till att det införskaffas några stabilare tält.

3. Skogstorpsdagen

Kommer att planeras att gå av stapeln i augusti eller i början av september.

8. Skrivelser

Vi har fått inbjudan till Sebastian Larsson fotbollsakademi.

9. Övriga frågor

Tomas har köpt skivor för att sätta i garaget så vi kan få upp en verktygstavla. Dessutom kommer vi få köpa material, billigt, för att bygga en bänk och ställa framför.

10. Nästa möte

Nästa möte är 7/8 kl 18:00 på Orrliden.

11. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson